
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 3. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 934

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor man valgte at placere børnehjertekirur-

gi og ECMO behandling af børn på Rigshospitalet og samtidig foreslog at pla-

cere diagnostiske ultralydsundersøgelser af komplekse børnehjertesygdom-

me på fire forskellige hospitaler rundt omkring i landet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Claus

Kvist Hansen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Claus.Kvist.Hansen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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